
 

Årsmøte i Fjelltjern hyttelag 1/4-2010 

 

 

Sak 1: Årsrapport 
Det vart innkalt til dugnad den 20/6-2009, og 15 personer møtte opp. 

- Hele veien ble skrapet 

- Nye klopper ble lagt over myra til Bergstad og Johnsen 

- Skimerker fra hyttene til Fjelltjern over Nystølen 

- Raking og rydding langs veien 

- To nye stikkrenner ble lagt ned ved bom 

- Veien ble forhøyet 50-60 cm ved bom 

- 10-12 lass med grus er kjørt på 

 

Sak 2: Valg  
Det ble gjenvalg på styret som består av  

- Leder Tor Sveumshagen 

- Nestleder Thor Wangli 

- Kasserer Thomas Norgaard 

- Styremedlem Rune Garli.  

 

Sak 3: Regnskap  
Regnskapet balanserer med en kassabeholdning på kr 80.891,- pr. 1/4-2009.  

Signert av Thomas Norgaard og revidert av Alf Stubbene. 

 

Sak 4: Avgifter  
Avgiften beholdes på dagens nivå, kr.1.750,- pr år + 330,- for skiløyper 

Tilknytningsavgiften beholdes på dagens nivå, kr 10.000,-  

Prisen på snøbrøyting er satt til kr.28.500,- for året 2010 – Rune Garli beholdes som brøyter 

 

Sak 5: Vedlikehold av vei  
Det blir årlig brukt i snikk rundt 20.000,- på vei. Det er vedtatt at dette skal det fortsettes med 

siden vei er viktig. I år skal vi bl.a. utvide parkeringsplass den Bergstad og Johnsen parkerer, samt 

utbedre vei på vestre side. 

 

Sak 6: Skiløype:  
Det ble vedtatt at man skal begynne å utbedre løypetraseen. Dette er et prosjekt som kommer til å 

gå over mange år, men vi starter allerede i år med å utbedre enkelte områder. Målet er en 

skikkelig trase som også kan benyttes som tur sti om sommeren. Dette vil medføre litt inngrep i 

naturen, og vi trenger grunneiernes godkjennelse. Dog bør ikke dette by på problemer siden en 

god løypetrasé øker verdien i området betraktelig. 

 

Rune Garli nevner at han kunne tenke seg å kjøpe en skikkelig løypemaskin – han kommer tilbake 

til dette, og om evt. dette medfører en økning i løypeavgift som går direkte til Rune. 

 

Rune sjekker også med Garaåsen Løypelag om vi kan få tilskudd til utbedring av trasé 

  

  



Sak 7: Dugnad  

Ny dugnad ble bestemt til lørdag den 19/6-2009. 

- Rydde langs sti og skiløyper 

- Øke kvalitet på skiløyper. Bredere og færre dumper 

- Begynne arbeidet med en skikkelig løypetrasé – starter i området nedenfor hytta til Tor 

mot hytta til Norgaard, og nedover mot tjernet. Foreslår å finne en permanent trase, og 

bygge opp denne. 

 

Sak 8: Annet  
- Det henstilles til alle å låse bommen både sommer og vinter. 

- Informasjon om nye tomter. Det er noe usikkert om grunneier skal bekoste utbedring av 

nedre vei før eller etter felt er utbygd.  

- Rodon målinger skal foretas. Når dette blir gjort skal vedkommende dele denne 

informasjonen med oss alle. 

 

 

Takker alle for oppmøte på årsmøte der det i år møtte 15 personer inklusive styret.  

 

 

Med vennlig hilsen  

Styret 


